
 Číslo materiálu : 4/05 

Komise: Komise sportovní                                                     RM 7.3.2018 

Datum :   18.1.2018                                                             

Přítomni: 

 

 

 

Host: 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

J. Třískala, J. Kukla, M. Hruška, J Králik, J. Němeček, T. Pilc, Z Hadrovský,  

K. Fialová, K. Ptáček, V. Šnajdr,  A.Salák,, F. Nedvěd 

Zápis: L. Krulišová 

 

 

R. Hanuš, M. Lhoťan, M. Procházka, T. Morawski 

 

 

 

Člen RM: 

 

 

Příští jednání: únor 2018 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

           zápis sportovní komise  

       

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Registrovaná mládež  – v souladu s vyhlášeným dotačním programem na podporu sportu v Kutné 

Hoře – 1.pilíř registrovaná mládež, byly SK předloženy žádosti jednotlivých tělovýchovných jednot  

o finanční podporu pro rok 2018.  

Členové komise vedli diskusi ohledně změny kritérií, a to konkrétně kritéria nákladovosti.  

Kritéria pro hodnocení žádostí byla stanovena takto: 

1. počet mládežníků 

2. charakter soutěže  

3. počet družstev 

4. příspěvky v oddílech 

5. nákladovost sportu  

Členové sportovní komise domluvili následující postup: 

- změnu kritérií odhlasují dodatečně formou  per rollam 

- zpracování žádostí v souladu s danými schválenými kritérii a následné stanovení výše 

odpovídající finanční podpory provede pan Salák 

- stanovené finanční částky a návrhy smluv pro jednotlivé oddíly pro jednání RM a následně ZM 

zpracuje paní Krulišová 

 

V rámci 1.pilíře na podporu sportu v Kutné Hoře – registrovaná mládež byla pro rok 2018 rozdělena 

částka 2 300 000,- Kč. 

Hlasování per rollam na změnu kritérií se v měsíci únoru účastnilo 11 členů z celkového počtu 16. 

Všechny hlasy byly pro, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. Celkový přehled podpory 

registrované mládeže před schválením RM a ZM je přílohou tohoto zápisu. 

Sportovní hala – p. Kukla informoval o probíhající stavbě nové sportovní haly. Zahájení zkušebního 

provozu je plánováno na 1.4.2018. Je počítáno se čtyřmi novými pracovníky (manažer, správce, 2 

uklízečky). Manažer a správce – nutný nástup již 1.4.2018 z důvodu včasného seznámení se 

s provozem haly. 

  



Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise se uskuteční dne v březnu 2018 v malé zasedací místnosti Vlašského 

dvora. Datum a čas bude domluven dodatečně.   

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

4) Reakce rady města : 

 

Zapsala : L.Krulišová 

Elektronicky ověřil :  Jan Třískala 

Datum: 19.2.2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 


